
 

SEHOUR AND IFTAR FOR BUSINESSMEN  

 

For many years, Dr. Nader Riad has made it a point to host an iftar for the 

media industry.  

Dr. Riad is a rare businessman within the industry.  He is a respectable 

person who has achieved success through sweat, hard work, and learning.  

And this year his table accommodated more friends from the economic world of  

journalism.   

It should also be noted that businessman Dr. Hussein Rateb who 

specialized in the field of satellite TV, held a sehour attended by Dr. Hany Hilal, 

Minister of Higher Education, and Dr. Mohamed Kamal, Secretary General of 

Culture at the National Party. 

The sehour was also attended by many journalists and stars from his 

satellite channel and they mingled among the guests to welcome all of his 

friends.  It was a memorable evening of oriental music.   

 

Many happy returns to Egypt 

 

 

 

* Translated from Arabic Original 
  Source: Al Ahram  Newspaper 07/10/2007 
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“Sehour” und “Iftar” der Geschäftsleute 

Seit Jahren legt Dr. Nader Riad, der ägyptische Geschäftsmann, großen 

Wert darauf, alle Medienleute zum “Iftar”, dem islamischen Fastenbrechen, im 

Fastenmonat Ramadan, einzuladen.  

Nader ist einer der seltenen Geschäftsleute in mehreren Hinsichten, die ihre 

Erfolge durch Schweiß, Mühe und Wissen errungen haben.  

Seine Tafel hat dieses Jahr noch mehr Freunde aus der Wirtschaftspresse 

umfasst. Andererseits hat Dr. Hassan Rateb, Geschäftsmann, der den Bereich 

der Satellitenprogramme erorbert hat, ein “Sehour”, eine Nachtmahlzeit vor 

dem Fasten, veranstaltet, zu dem Dr. Hany Helal, Minister für Hochschulwesen, 

und Dr. Mohamed Kamal, Bildungssekretär der “National Democratic Party, 

erschienen sind. An dem Sehour-Essen haben viele Gäste aus dem Medien- 

und Pressesektor teilgenommen.  

Außerdem waren auch die Stars seines Satellitenprogramms eingeladen, 

die alle Gäste herzlich willkommen hießen. Ein netter Abend in Begleitung von 

orientalischer Musik .  

Ein gesegnetes Jahr für ganz Ägypten! 

 
   
 

*Übersetzt aus dem arabischen Original 
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